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Beste raadsleden, 

 

N.a.v vragen van betrokken raadsleden over onduidelijkheid in mijn eerste brief. 

Mijn dank hiervoor dat op zo’n korte termijn er aandacht is voor de zorg om dit prachtige 

wandelgebied. 

 

Bij zwerfafvalmeldingen die wijzen op dumpingen in het buitengebied is er vanuit de 

ambtelijke uitvoering in Purmerend onvoldoende uitvoering op meldingen. 

Het melden bij het KCC is een probleem omdat het fenomeen polder waar niet overal 

bebouwing in de buurt is niet begrepen wordt. 

 

Doorlopend worden excuus gemaakt over niet uitgevoerde / verkeerd uitgevoerde 

meldingen. 

Men is dan van goede wil om dat te veranderen en daar zijn al kleine verbeteringen 

zichtbaar. 

Maar het is op dit moment dat belangrijke informatie over dumpingen door geschoven wordt 

zonder dat men kijkt of dit resultaat heeft. 

Verkeerde doorsturing/ informatie wat met welke melding gedaan moet worden zorgen dat er 

geen actie komt. 

 

Een melding afdoen met de verantwoordelijkheid dat de burger over enkele weken maar 

weer kontakt op moet als het niet opgelost is te nemen omdat ze ook niet weten wie 

verantwoordelijk is om dit uit te voeren. 

Ik kan mijn agenda hiermee vullen met afhandeling van meldingen na te lopen. 

Die tijd gebruik ik liever voor andere zaken. 

Dumpingen van kwetsbaar buitengebied zijn zaken die niet opgelost raken als de informatie 

van de burger blijft liggen/ informatie en door en door geschoven wordt. 

 

Met vriendelijke groet 

Daniella Ernsting 

Beemsterwandelingen 

 

 

Ps voor vragen om tot een oplossing te komen ben ik bereikbaar. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


